

W/g rozdzielnika

Dział Służb Pracowniczych IUNG w/m podaje do wiadomości zasady reglamentacji cukru jakie obowiązywać będą od 1 marca do października br.

- 1 kg cukru miesięcznie przysługiwać będzie osobom dorosłym powyżej lat 18-tu zatrudnionym w IUNG,
- 1,5 kg cukru miesięcznie - dzieciom i młodzieży do lat 18-tu, których rodzice pobierają zasiłek rodzinny w IUNG,
- 1,5 kg cukru miesięcznie matkom karmiącym /za kobietę karmiącą uznaje się kobietę której dziecko nie przekroczyło 1 roku życia/,
- 1,5 kg cukru miesięcznie kobietom w ciąży /prosimy o dostarczenie zaświadczeń lekarskich/, *(od 5-go miesiąca ciąży)*
- wydawanie kartek dla innych niepracujących członków rodziny zatrudnionego wymagać będzie przedstawienia dowodu osobistego osoby niepracującej, a pozostającej we wspólnym gospodarstwie domowym, *Emeryci powinni pobierać kartki w administracji państwowej.*
- dzieci pracowników uczące się poza domem i zamieszkujące w akademikach, internatach lub osoby odbywające służbę wojskową - nie będą otrzymywać kartek w IUNG,
- pracownicy zamieszkujący na terenach gminy winni złożyć zaświadczenia o stanie majątkowym - z podaniem nazwisk, imion i dokładnych dat urodzenia osób pozostających we wspólnym gospodarstwie i oświadczeniu, że odnośna gmina nie będzie wydawać kartek na cukier i mięso,
- kobiety pozostające na urlopie bezpłatnym pobierają bony w zakładzie pracy męża,
- w przypadku ludności rolniczej oraz emerytów i rencistów, osób niepracujących, a pozostających na własnym utrzymaniu obowiązuje zasada, iż powinni oni zgłosić się pod odbiór kartek do urzędów gminnych, miejsko gminnych, a w większych miastach do urzędów dzielnicowych lub do administracji bud.mieszkal.

*Zaświadczenia złożyć do 9. III br.*

*Wydział Handlu*

*tel. 23-03*